
Datum 02/06/2025
Dossierbeheerder Annelies Van Damme

Verslag Algemene vergadering seniorenadviesraad
Woensdag 28/05/2025 9u15 – Welzijnshuis Zonnezaal

1. Verwelkoming door Lieve Desender, voorzitter

2. Goedkeuring verslag algemene vergadering dd. 05/02/2025
Er wordt gevraagd om het verslag vroeger te ontvangen. Het verslag dient te worden voorgelegd aan 
het college van burgemeester en schepenen, administratief. Er dient hierop niet te worden gewacht.

Geen opmerkingen

3. Woord aan de schepen van senioren Dirk Gilliaert
Met de nieuwe bestuursperiode wordt er gewerkt aan de opmaak van een meerjarenplan 2026 – 
2031. Iedere week tijdens het college komt er een andere dienst ter sprake. Wekelijks leggen de 
directeurs en medewerkers de plannen voor de komende jaren voor. Dit moet tegen het einde van het 
jaar afgewerkt zijn.

Voor alles waarbij senioren en toegankelijkheid betrokken zijn, heeft de schepen gevraagd dit  voor te 
leggen aan de adviesraden.

Er worden in de toekomst extra budgetten voorzien om tegemoetkomingen i.k.v. thuiszorg te voorzien. 

Op de vraag of er veranderingen komen in de subsidies voor de seniorenraad en – verenigingen. Er 
wordt altijd gevraagd om dit te verhogen, maar het is niet altijd mogelijk. Dit maakt deel uit van de 
onderhandelingen. De verenigingen kunnen de zalen reeds gratis verkrijgen, de verenigingen zijn niet 
ontevreden. 

4. Advies aanpassing reglement wijkrestaurant
Op weekdagen is er een wijkrestaurant in het dienstencentrum waar tegen een betaalbare prijs warme 
maaltijden worden geserveerd. Er wordt een wijziging voorgesteld:

Aan de doelgroep:

Hoofdverblijfplaats moet in Middelkerke zijn en er minstens de laatste 5 jaar onafgebroken woonachtig 
zijn. Dit is gelijkaardig aan de doelgroep voor het GAW en WZC. Dit is nodig om de verbondenheid 
met onze gemeente op de eerste plaats te zetten. Heel wat inwoners komen op latere leeftijd naar de 
kust, waardoor de kustgemeenten alles wat betreft met zorg moeten dragen. 

Hier zijn geen uitzonderingen op voorzien. Dit staat los van de andere steun die door het OCMW 
wordt gegeven.

Er wordt voorgesteld om de tijd af te zwakken naar 3 jaar, maar dit wordt niet weerhouden om de 
gelijkheid tussen de diverse reglementen te kunnen waarborgen.

Daarnaast willen we de leeftijd optrekken naar 66 jaar, gelijk de wettelijke pensioenleeftijd en in 2030 
naar 67. Daar wordt wel een afwijking voorzien voor jongere mensen die een zorgvraag hebben.

Een wijziging in de bezoekers wordt als volgt voorgesteld: familie tot de 2e graad en de partner die op 
hetzelfde adres is gedomicilieerd. 



Tijdens de maaltijd wordt water voorzien. Wanneer de maaltijd is afgeruimd, verdwijnt ook het water. 
Dit omdat we hierin misbruik zien. 

De tarieven worden aangepast: 4 tarieven waarvan 3 voor de bezoekers: normaal tarief €10 – sociaal 
tarief € 7,5 en comforttarief € 15. Met jaarlijkse indexatie op 1/9.

Comforttarief is voor de bezoekers. Het sociaal tarief is voor de mensen die de uitpas aan 
kansentarief hebben. Dit is een vereenvoudiging. 

Er zijn geen opmerkingen over het reglement. 

Er wordt aangehaald dat er weinig volk is op 2 lezingen in het dienstencentrum. De verantwoordelijken 
doen hun best om een programma samen te stellen. Dit is terug te vinden in het dienstencentrum en 
in het centrumkrantje dat elke 2 maanden ter beschikking ligt. Op de website kan je deze terugvinden 
via Lokaal dienstencentrum De Stille Meers | Gemeente Middelkerke.

De verenigingen leggen vaak hun kalender vast voor een jaar ver. Soms overlapt dit met het 
dienstencentrum en met de andere verenigingen. Er wordt voorgesteld om een overleg te plannen 
tussen de verenigingen. Dit voorstel is niet voor iedereen haalbaar. Dit onderwerp komt ook 
regelmatig terug. Dit houdt niet tegen dat lokaal kan worden samengewerkt tussen de verenigingen. 
De leden zijn niet altijd geïnteresseerd, maar we ervaren dat voor de activiteiten de leden zich niet ver 
verplaatsen. Soms is het vanwege omstandigheden dat samenwerking niet lukt. Het zal moeilijker 
worden voor de verenigingen om leden te werven. De mensen worden steeds op latere leeftijd lid.

Het is een gedeelde verantwoordelijkheid van de verenigingen om naar activiteiten van andere 
verenigingen te gaan. Het is niet enkel de uitnodiging verdelen. Er wordt inzet gevraagd van de 
verenigingen. Soms werkt het wel. Het is van belang de activiteiten ruim op voorhand door te geven. 

Het is niet de doelstelling van de seniorenraad om zelf activiteiten te organiseren. Er kan dan beter 
aangesloten worden op de activiteiten van het dienstencentrum. Dit is hetzelfde voor de activiteiten 
van de bib. Er is nood aan culturele activiteiten in de namiddag. Hoewel de cultuurdienst in het 
verleden een aanbod deed, was er onvoldoende respons. Voorstellen voor activiteiten mogen steeds 
gedaan worden. De kalender van het dienstencentrum zal doorgegeven worden van zodra deze 
gekend is. Wanneer de vereniging activiteiten wil delen, kan dit gestuurd worden naar Annelies om te 
verdelen naar de andere verenigingen.

Ook busuitstappen organiseren is zeer duur geworden voor de verenigingen. Verenigingen mogen 
hiervoor ook voorstellen lanceren om samen te organiseren. 

De schepen van senioren verlaat de vergadering.

5. Seniorenbeleid Middelkerke: Wat zijn de verwachtingen?
Er is nood aan het gemakkelijk verkrijgen van een zaal in Middelkerke. De refter in de  
gemeenteschool kan gebruikt worden buiten de schooluren. 

Mobiliteit (om het uur een bus, of de tram in de winter, …) wordt aangehaald. Het probleem hier is dat 
het niet lokaal kan worden aangepakt. Ook regionaal kan er onvoldoende druk gezet worden 
waardoor het eigenlijk vanuit de regering moet komen.

In andere gemeenten zijn er campagnes om de ouderen op een positieve manier in beeld te brengen. 
In Middelkerke willen we hier ook op inzetten.

Er wordt werkgroep samengesteld: Marita Vermaesen, Lesley de Moerloose, Rita Henne, Rita De Win 
en Kristin Streitz. 

6. Andere punten
Volgende punten staan nog te bespreken: 

https://www.middelkerke.be/nl/welzijn-en-samenleven/welzijnshuis/lokaal-dienstencentrum-de-stille-meers


- Aanpassen statuten 
Het voorstel luidt als volgt:
a) De zetel is gespecifieerd in de Spermaliestraat 1.
b) Aanvraag tot lidmaatschap seniorenraad via inlichtingenblad
c) Voorwaarde om lid te kunnen worden: domicilie in Middelkerke of actief in erkende 

seniorenvereniging
d) Ten hoogste 2/3 van de vertegenwoordigers van de stemgerechtigde leden mag van 

hetzelfde geslacht zijn. Zo niet kan niet op een rechtsgeldige wijze advies worden 
uitgebracht. (vanuit decreet lokaal  bestuur)

Het voorstel van de statuten zal worden verdeeld zodat hierover de volgende vergadering kan 
worden beslist.

- Organisatie 30ste seniorenfeest
17 en 18/11 in feestzaal de Stille Meers – inkom € 15
De aanwezige verenigingen hebben hun dag van voorkeur doorgegeven. Afwezigen kunnen 
dit nog doorgeven aan Annelies, en dit tegen vrijdag 13 juni via mail. 
Artiesten zijn Herbert Verhaeghe, Gino en Heidi, Eddy Wally imitator en 4 Star dancers (€ 
3.104,25/ namiddag)
Het seniorenfeest is voor leden van de verenigingen, er is een verdeelsleutel om de kaarten te 
verdelen onder de verenigingen. 
Er is altijd commentaar van mensen die geen lid zijn van een vereniging en dus niet worden 
uitgenodigd voor het seniorenfeest. Er zou een 3e namiddag moeten worden georganiseerd. 
De seniorenraad is van mening dat alle senioren dienen te worden uitgenodigd.  Ook voor de 
3e namiddag zal beroep worden gedaan op vrijwilligers van de seniorenraad voor de 
organisatie. De verdere uitwerking hiervan is voor volgend jaar.
Flyers en kaarten zullen tegen begin september ter beschikking zijn.

- Vormingsuitstap
26/9 busuitstap naar Diksmuide - € 65 – 4 p /vereniging vooral bestuursleden
Vertrek tegen 9u15, programma wordt overlopen.
Inschrijvingen doorgeven tegen 15/08 bij Annelies, verenigingen mogen ook onmiddellijk 
mensen voor de wachtlijst doorgeven. De uitnodiging volgt binnenkort.

7. Secretariaat en administratie
- Subsidiedossiers binnen tegen 30/06 bij Annelies

8. Varia
- 12/06 is er een informatievergadering over het beleidsplan ruimte tussen 16u en 20u in de 

Branding. 

- Voor de toegankelijkheid te Middelkerke is er de adviesraad Inclusie en toegankelijkheid; 
Lieve is hiervoor afgevaardigde. Punten ter bespreking mogen doorgegeven worden aan 
Lieve. De website Toegankelijkheid werd aangepast. De plannen van de Zeedijk worden daar 
ook besproken. 

De toegankelijkheid van de Lombardsijdelaan wordt aangekaart: de voetpaden zijn daar niet 
te gebruiken. Dit wordt meegenomen bij het aflopen van de toegankelijke route in 
Lombardsijde.

- Er wordt gevraagd om iemand op de seniorenraad uit te nodigen om over de auteursrechten 
uitleg te komen geven.



- Er zijn nog steeds een aantal mensen die geen toegang hebben tot Cobra@home. Annelies 
vraagt dit na. 

9. Volgende vergadering: woensdag 3 september 2025 om 9u15 in 
Zonnezaal 

Er bestaat de mogelijkheid dat er voordien nog een vergadering wordt samen geroepen wanneer het 
nodig is dat het meerjarenplan vroeger dient te worden besproken.


